

Altzan, 2004.ko otsailaren 12an

Kaixo lagun:

Dakizuen bezala martxoak 14ean espainiar hauteskundeak burutuko dira. Egoera honetan herri honi ezarri nahi zaion gidoia aldatu nahi dugu: herri gisa ezabatu nahi gaituzte eta herri gisa erantzun behar dugu.

Hainbat urrats eman dira jadanik eta oro har esan daiteke nahiko ongi kokatu garela ziklo honi aurre egiteko. Bergarako proposamenak bere ibilbidea egin du eta orain jauzi bat emateko garaia iritsi da.

Hauteskundeen aurrean egiten dugun planteamendu orokorra eztabaidatua eta finkatuta dago. **Autodeterminazioari eta Euskal Herriari bai eta Espainiar inposaketari ez!** mezu eta lema bihurtu dira, baita ere **Euskal Herria aitortu-errespetatu!**

Oraingoan hauteskunde kanpainari aurre egitea tokatzen zaigu. Horretarako auzoetako batzarrak burutuko ditugu hurrengo egunetan. Zure partehartzea ezinbestekoa zaigu, eta bertan partehartzera konbidatzen zaitugu.

**Batzarren egunak eta tokiak:**

- **Otsailak 24ean, astearteak: Harrian, 19:30-tan San Pablo elizako lokaletan (Kasares ondoan).**
- **Otsailak 26ean osteguna: Larratxon, 19:30-tan Txalakan.**
- **Otsailak 27an ostirala: Altza-gainan, 19:30-tan Elizako lokaletan.**

**OHARRA:** Eskutitz honekin batera bi eredu bidaltzen dizkizugu salaketa dinamika bat erantzuten diona. Helburua da Estatu espainolak egindakoaren kontrako salaketak biltzea eta salaketa hauek Genebako Nazio Batuen Erakundeko Goi Batzordeari bidaltzea. Horregatik eskatzen dizugu orria sinatzea eta guri bidaltzea, bai hurrengo egunetan burutuko ditugun batzarretan edo Herrerako Elkartean utzirik (sobre batean Tarin-en izanean). Zuk zeuk zabaldu ditzakezu fotokopia gehiago eginez. Aldez aurretik eskerrikasko.

Besterik gabe, eta batzarretan ikusiko garelakoan agur bero bat.

**ALTZAKO BATASUNA**

Altza, 12 de febrero de 2004

Kaixo lagun:

Como ya sabéis el 14 de marzo se celebran las elecciones españolas. Una fecha que nos viene impuesta y que condiciona la agenda política. En esta situación entendemos que es fundamental cambiar ese guión y responder ante estas elecciones como pueblo porque es como pueblo como nos quieren hacer desaparecer.

Hasta este momento se han dado una serie de pasos que nos han situado bastante bien para hacer frente a este ciclo. La propuesta de Bergara ha hecho su recorrido y ahora es el momento de dar un salto.

El planteamiento general ante estas elecciones está debatido y definido. **Sí a la autodeterminación y a Euskal Herria, no a la imposición española! Reconocimiento y Respeto hacia Euskal Herria!** son los lemas y mensajes principales.

Ahora nos toca hacer frente al reto de la campaña, y para ello realizaremos en los próximos días asambleas por zonas para concretar el trabajo que debemos llevar a cabo. Sobra decir que tu participación nos resulta fundamental y que es muy importante que cada uno/a eche una mano en la medida de sus posibilidades.

**Asambleas por zona y fechas:**

- **Martes, 24 de febrero: en Harria, 19:30 h., locales de la iglesia de San Pablo (al lado de Kasares).**
- **Jueves, 26 de febrero: en Larratxo, 19:30, en Txalaka.**
- **Viernes, 27 de febrero: en el Casco de Altza, 19:30, en los locales de la iglesia.**

**NOTA:** Junto con esta carta te enviamos dos modelos de carta que responden a la dinámica de denuncia que se está llevando a cabo en Euskal Herria. El objetivo es conseguir 25.000 denuncias contra el Estado español para enviarlas al Alto Comisionado de las Naciones Unidas de Ginebra.

Para ello, te pedimos que la firmes y nos la mandes, o bien mediante las asambleas o en un sobre (a nombre de Tarin) a la Sociedad de Herrera (en la plaza). Si además puedes extenderla tú mismo/a haciendo más fotocopias mucho mejor. De antemano Eskerrikasko.

Sin otro particular, y esperando vernos en las asambleas, recibir un cordial saludo.

**ALTZAKO BATASUNA**